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Beste heer Van Mourik, 

 
Dank voor het advies van de Adviesraad Sociaal Domein Sliedrecht over ons plan 

van aanpak 'een gezonde Sliedrechtse generatie'. In deze brief reageer ik op uw 

advies, waarbij ik begin met een algemene reactie op uw gehele advies om 
vervolgens de aanbevelingen over te nemen.  

Tenslotte nodig ik de Adviesraad uit deel te nemen aan de uitvoering van het plan 
van aanpak.  

 
Algemene reactie 

Het plan van aanpak beschrijft op hoofdlijnen welke richting Gemeente Sliedrecht 

kiest in het verder versterken van de gezondheid van onze inwoners en hoe wij 
een gezonde leefstijl willen bevorderen. Wij herkennen ons in uw advies. Prettig 

om te lezen dat u de gekozen lijn van preventie, inzet op de jeugd, (brede 
definitie van) sporten en bewegen onderschrijft.  

 

Ten aanzien van het mentaal welbevinden stralen wij graag uitgangspunten als 
normaliseren en preventie uit. Sliedrecht blijft echter met haar voorzieningen een 

passend vangnet bieden, als dat (tijdelijk) nodig is. Hierin kijken we naar de 
balans in de draagkracht en draagkracht van onze inwoners en proberen we de 

veerkracht te versterken. 
   

Integraliteit in de (te versterken en te starten) gezondheidsinitiatieven zorgt voor 

verbinding. Voor kruisbestuiving tussen bijvoorbeeld sportverengingen en scholen.  
 

Verder onderschrijven wij het belang van een laagdrempelige en toegankelijke 
huisartsenzorg. Die toegankelijkheid is ook geholpen bij een passende plek voor 

(welzijns)vragen van niet-medische aard.  

 
Tenslotte nodigt u uit tot het verder betrekken van kerken en 

geloofsgemeenschappen. In Sliedrecht, waar de gemeenschap sterk en betrokken 
is, ligt een uitgelezen kans om inwoners, vrijwilligers, geloofsgemeenschappen en 

anderen te betrekken in het verder bevorderen van de gezondheid. Uw 

uitnodiging nemen we dan ook graag aan en wordt meegenomen in de uit te 
werken uitvoeringsplannen. 

 
Antwoord op de vragen 

Luchtvervuiling onder andere door Chemours en de gevolgen hiervan is voor alle 
Sliedrechters ingrijpend. Het beperkt mensen bijvoorbeeld in de keuze om uit 

eigen (moes)tuin te eten. 

De gemeente neemt (deze) vervuiling mee in alle ontwikkelingen in Sliedrecht. Er 
is in de analyse voor dit plan niet specifiek rekening gehouden met bepaalde 

vormen van vervuiling, omdat dit vraagstuk groter is dan de reikwijdte van het 
Gezond en Actief Leven Akkoord (GALA). Met dit plan van aanpak zetten we in op 

een gezonde generatie richting 2040. 
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Een eenduidig antwoord op de vraag wat exacte oorzaken zijn van bijvoorbeeld een 
kortere levensverwachting is niet bekend. GGD, RIVM, waterschappen en andere 

instituten zijn bezig met verschillende onderzoeken. Als op basis van deze 
onderzoeken handelingsrichtlijnen komen voor inwoners dan zullen wij hen 

daarover informeren.  

 
Reactie op de aanbevelingen 

In navolging op mijn algemene reactie neemt gemeente Sliedrecht alle 
aanbevelingen over.  

 

Uitnodiging 
Nu het plan van aanpak ingediend wordt en inmiddels is voorzien van een positief 

advies van de kerngroep VSG/VNG, verschuift de focus nog meer naar de 
uitvoeringsplannen. We onderzoeken de mogelijkheid van een integraal platform 

met partners. Een platform dat voorstellen doet om gezondheidsinitiatieven te 
versterken en nieuw te starten. Dit platform zal streven naar unanimiteit in de 

voorstellen en de gemeente heeft daarin zo nodig een beslissende stem.  

 
De gemeente laat zich in deze situaties graag op een efficiënte en zorgvuldige 

manier adviseren door uw adviesraad. Over uw interesse in deze rol en de verdere 
invulling daarvan neemt de projectleider binnenkort contact met u op.  

 

Tot slot 
Met deze brief vertrouw ik erop antwoord te hebben gegeven op uw vragen en 

aanbevelingen.  
 

Net als u kijkt ook de gemeente terug op een prettige samenwerking en op 
waardevolle inhoudelijke gesprekken in het voortraject. Wij zetten deze manier van 

samenwerken ook tijdens de uitvoeringsfase graag voort, zodat de Adviesraad haar 

rol vindt. De projectleider maakt daarover met u concrete afspraken.  
 

Tenslotte waarderen we dat u rekening heeft gehouden met de gegeven 
reactietermijnen vanuit het Ministerie van VWS.  

 

Met vriendelijke groet, 
 

 

 
 

Wethouder gemeente Sliedrecht 
ir. J.C. Paas 
 


